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d? d (2P d 2 (d d d 2 (d 2P\ d?
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dp? dP \a? dp a? \dp dP dp a? \dp dp?

4p?2 g2 2 d 4p d? 2 d
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=t e VOB BT
: Ml

%;%%@— 4 4a2]f(p) =0 (25.2)
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A1l o (26.2) Aol &S iy il
2
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Z(T) = Yo ePEn~Eo) (39-2)
Oleiler culh o8 Kip s B = ﬁun
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WOLFRAM MATHEMATICA 11.3 zaliys pddies asuiill Alla cliinia ansy Jal (e

elcome to Wolfram Mathematica —
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Open from Cloud Show at startup [

Dac ion Iff Community Resources
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Abstract:

In this work, we have studied exactly the Pauli-Schrédinger oscillator system in the context of
deformed non-relativistic quantum mechanics via the Snyder De-Sitter model. We first provided
a general reminder of the Pauli-Schrodinger equation and spatial deformation. In a second step,
we extracted the terms of the energy spectrum and the wave function corresponding to the
considered system then we studied the thermodynamic properties of the non-relativistic Pauli-
Schrodinger oscillator in ordinary quantum mechanics. Finally, we generalized the same study in
the context of spatial deformation caused by the generalized Heisenberg uncertainty principle,
where we determined the expressions of the wave function and the corresponding energy

spectrum.

Keywords: Pauli-Schrodinger equation, harmonic oscillator, Snyder De-Sitter deformation.

.|

Résumé :

Dans le cadre de ce travail, nous avons étudié exactement le systéme d'oscillateur de Pauli-
Schrédinger dans la mécanique quantique non relativiste déformée via le modele de Snyder De-
Sitter. Nous avons d'abord fourni un rappel général de I'équation de Pauli-Schrodinger et de la
distorsion spatiale. Dans un second temps, nous avons extrait les termes du spectre d'énergie et
la fonction d'onde correspondant au systeme considéré puis nous avons étudié les propriétés
thermodynamiques de I'oscillateur de Pauli-Schrodinger non relativiste en mécanique quantique
ordinaire. Enfin, nous avons généralisé la méme étude dans le contexte de la déformation
spatiale causée par le principe d'incertitude de Heisenberg généralisé, ou nous avons déterminé

les expressions de la fonction d'onde et du spectre d'énergie correspondant.

Mots clés : équation de Pauli-Schrédinger, I'oscillateur harmonique, la déformation de Snyder
De-Sitter.




